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Verslag van de vergadering van 26 november 

2014 
 
Boly Virginie Verontschuldigd  Meganck  Luc Aanwezig 

Coppens Bram Aanwezig Segers  Simon Verontschuldigd 

Demesmaeker Oona Afwezig Teugels Caroline Verontschuldigd 

Denies  Katia Verontschuldigd 

Van 

Assche Kamiel Verontschuldigd 

Devis  Sven Aanwezig 

Van 

Assche  Karel Aanwezig 

Gernaey Sara Aanwezig Vanstallen Julie Aanwezig 

Guns Roby Aanwezig    

Gysens  Erwin Aanwezig    

Joly David Verontschuldigd Pijpen Joris Aanwezig 

Kumps Diederik Verontschuldigd Holderbeke Ben Aanwezig 

 
1. Voorstellingsrondje (nieuwe) leden 

 

Erwin is zeer verontwaardigd dat er ook deze keer maar zeer moeilijk het 
minimum aantal aanwezigen bereikt wordt! 

 
Nieuwe leden: Luc Meganck ter vervanging van Virginie Bolly, Karel ter 
vervanging van Wouter. 

Erwin verwelkomt Luk en Karel en herhaalt kort de opdrachten van deze Raad 
van Beheer.  

 
2. Verslag raad van beheer 26 maart 2014 – goedkeuring 

 

Het verslag van de vorige vergadering wordt goedgekeurd. 
 

Opvolging werkpunten vorig verslag: 
- Muur uitslaan in kelder Phobos wordt negatief geadviseerd door TD 
- Energie-audit Joengele is gebeurd, Ben stuurt het verslag van de audit 

door. Audit-verslag gaat naar de jeugdraad en zal dan terug gekoppeld 
worden naar de raad. 

- Deurpomp koldam is niet kapot maar heeft drukknop om te activeren 
- Lichten aan fietsenstalling, werken zijn uitgevoerd door TD 

 

 
3. Overlopen eindnota Wakkere Burger 

 
De Wakkere Burger is een initiatief dat werd ingeschakeld om de adviesraden en 
het gemeentebestuur beter op elkaar af te stemmen en optimaal te doen 

functioneren. 
Na verschillende samenkomsten werden goede en slechte punten opgelijst, 

werkpunten en afspraken gemaakt. 
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De eindnota in de bijlage is het resultaat van al dat zware werk en zal de 
leidraad worden voor het opstellen van adviezen in de toekomst.  
 

Enkele belangrijke punten zijn:  
- Ingang vanaf 1 januari 2015 

- Gebruik van sjabloon voor de opmaak van adviezen 
- Termijn voor het inleveren van gevraagde adviezen: 8 weken 
- Antwoord van het CBS verzekerd. 

 
 

4. Sleutelplan Joengele 
 
De jeugddienst is momenteel samen met de technische dienst aan het 

onderzoeken hoe het sleutelplan kan aangepast worden zodanig dat scouts, chiro 
en speelplein elk enkel in hun eigen lokalen binnen kunnen. Dit is om conflicten 

in de toekomst te vermijden. 
 
Verder kwamen enkele andere zaken ter sprake met betrekking tot dit probleem: 

 
 Na een kleine duik in het archief kwamen Erwin en Ben tot de vaststelling 

dat het houtkot, destijds door de scouts gebouwd, bedoeld is als 
gemeenschappelijke berging. Zo dienen de gasflessen van zowel scouts als 

chiro hierin opgeslagen te worden. Het houtkot wordt momenteel vooral 
door de scouts gebruikt voor de opslag van hun sjorhout, aanhangwagen 
en gasflessen. Ook de chiro heeft hier gasflessen staan. De scouts heeft 

echter een slot op het houtkot hangen waarvan de chiro geen sleutel 
heeft. 

Aangezien het houtkot gemeenschappelijk is moet de chiro dus ook 
toegang kunnen hebben tot het kot. De raad stelt dan ook voor dat de 
scouts een slot aankoopt om hun aanhangwagen vast te leggen. Wat 

betreft het sjorhout en de vrije toegang ertoe heeft de raad geen pasklare 
oplossing. De Jeugddienst stelt voor dit te bespreken bij een volgend 

overleg van het gebruik van de lokalen. 
 

 Momenteel worden de banken en tafels van zowel scouts als chiro 

opgeslagen onder de trap van de scouts. Dit betekent dat de chiro geen 
toegang tot de tafels en banken heeft wanneer er geen scouts aanwezig is 

in de Joengele, aangezien de chiro geen sleutel heeft van de scoutszijde 
van de jeugdlokalen. Misschien moet er nagedacht worden over een 
andere opslagplaats zodat beide verenigingen steeds aan de tafels en 

banken kunnen? Op die manier wordt de toegangsdeur van de scouts niet 
onnodig en foutief geopend, wat zeer slecht is voor de deur. De raad 

vraagt zich af of de berging rechts in de stockruimte een mogelijkheid is 
indien het speelplein hun materiaal dat daar staat verhuist naar hun grote 
berging en deze optimaal zou gebruiken? Ben vraagt na bij het speelplein. 

 
 Wat betreft het gebruik van de keuken is er niet echt een probleem. De 

scouts heeft er destijds voor gekozen om een keuken te installeren, de 
keuken is dan ook van hen. Wanneer de chiro gebruik wil maken van de 
keuken moeten zij met de scouts onderling afspraken maken mbt het 

verkrijgen van de sleutel. In geval van nood kan een reservesleutel 
bekomen worden op de jeugddienst. 

 



 3 

 Er wordt opgemerkt dat er tussen de berging van het speelplein en de 
stookruimte nog berging voorzien is voor het speelplein. Het speelplein is 
hiervan op de hoogte en maakt er ook gebruik van. 

 
 De vraag wordt gesteld of er een nood is aan netten voor het afscheiden 

van de bergingen. Het gebeurt geregeld dat er over de wanden wordt 
gekropen en mensen spullen uit andermans berging halen. Dit wijst 
volgens de raad op een gebrek aan respect, hier dienen dan ook duidelijk 

afspraken rond gemaakt te worden. De jeugddienst zal bekijken wat de 
mogelijkheden zijn om de bergingen af te sluiten van elkaar. De raad is 

ook van mening dat als er geen afspraken kunnen gemaakt worden de 
gemeente niet moet opdraaien voor de kosten van die afbakening. 
 

Deze punten leiden tot de conclusie van de raad dat er een nieuw overleg moet 
komen tussen de Chiro; Scouts en  het speelplein. De jeugddienst gaat hiermee 

akkoord en zal de hoofdleiding van scouts en chiro en het speelplein uitnodigen 
voor een overleg. 
 

 
5. Overlopen checklisten 2013-2014 

 
We overlopen de controlelijsten van het afgelopen werkjaar. Er moet worden 

opgemerkt dat het laatste jaar vooral hygiëne en de netheid van de buitenruimte 
een probleem waren. Vooral de Chiro scoorde te vaak ondermaats. 
 

De subsidies uitbetaald op basis van de scores: JH Phobos ontving 400 euro, 
Scouts Hoeilaart ontving 300 euro, chiro Hoeilaart ontving 200 euro. 

 
Er is afgelopen week een controle geweest van de brandblussers. De controleur 
was niet te spreken over de hygiëne in zowel de Joengele als JH Phobos, hij 

moest naar eigen zeggen het vuil met zijn voet wegduwen alvorens hij de 
brandblusser kon bereiken. Het ging hier om de brandblusser in de keuken van 

JH Phobos, die dringend opgeruimd moet worden! 
 

 

6. Stand van zaken: Werken JC Koldam, JH Phobos, Joengele, 
Halan Kouter 

 
- JC Koldam: 

De door het speelplein gevraagde werken zijn uitgevoerd en zijn in gebruik 

genomen in de zomervakantie. Het speelplein is erg tevreden met het resultaat. 
Ben nodigt de raadsleden uit om een kijkje te gaan nemen. 

 
De jeugddienst heeft hierbij ook een voorstel om de gedane werken verder uit te 
breiden. Eerst op de eerste verdieping, in een later stadium zou ook de 

benedenverdieping aangepakt kunnen worden. Het gaat om opsmukwerken 
waarbij de houten panelen worden weggewerkt en de zaal een nieuw likje verf 

krijgt. Grotere werken, zoals de uitbreiding van de sanitair, zijn nog niet aan de 
orde maar kunnen in de toekomst wel besproken worden. De raad ziet dit niet 
zitten aangezien het enkel gaat om opsmukwerken, dit vinden ze 

verspilling van gemeentebudget. De houten panelen lijken beter bestand 
tegen zwaar gebruik zoals bij fuiven en vakantiewerkingen. Misschien 

beter investeren in akoestische panelen of iets dergelijks om de 
akoestiek in het nieuwe lokaal te verbeteren. Er is enkel nog een probleem 
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dat stopcontacten niet in de houten panelen blijven hangen wegens slijtage. Er 
wordt gezocht naar een budgetvriendelijke oplossing hiervoor. 
 

Joris licht masterplan jeugd en sport kort toe. Er is een eerste voorlopig plan, al 
is het nog te vroeg om dit aan de raden voor te leggen. De politieke werkgroep 

komt morgen samen om budget en begroting te bekijken. Die werkgroep is ook 
van mening dat de raden zo snel als mogelijk betrokken zullen worden. Tegen de 
volgende raad van bestuur zullen er ongetwijfeld meer nieuwtjes zijn. 

 
Ben vraagt toestemming om graffiti op buitenmuur van het jeugdcentrum te 

laten aanbrengen in het kader van het intergemeentelijk graffitiproject.  
De raad kan zich vinden in het voorstel met volgende opmerkingen/bedenkingen: 
De graffiti zou boven de 2m geplaatst moeten worden om beter bestand te zijn 

tegen vandalisme. De muur aan de zijde van de speeltuin lijkt de beste 
aangezien de graffiti daar het meeste bekijks zal hebben omdat de meeste 

voetgangers langs deze weg passeren. Een link met Hoeilaart of de Hoeilaartse 
jeugd zou erg mooi zijn. Ook een kindvriendelijk ontwerp is gewenst. 
Robby haalt aan dat de voetgangerstunnel aan het station van Groenendaal ook 

een leuke locatie is voor een graffiti. 
 

 
- JH Phobos: 

In twee maanden tijd werd er drie keer ingebroken in het jeugdhuis. Een 
oplossing dringt zich op. De TD is intussen offertes aan het opvragen voor de 
plaatsing van een anti inbraak rolluik. Goedgekeurd door RvB en Jeugdraad. De 

plaatsing zou voor de periode december-januari zijn. 
 

- Joengele: 
Behalve de reeds besproken onderwerpen mbt de joengele had het speelplein 
ook enkele aanvragen: 

Zo zouden ze graag een bredere deur laten plaatsen in hun berging, zoals ook 
scouts en chiro hebben. Daarnaast vragen ze of de lift die in hun berging staat 

kunnen gebruiken als berging, aangezien het verwijderen van de lift geen optie 
is. De raad is hier geen voorstander van aangezien dit potentieel gevaarlijk kan 
zijn. Een liftkoker is ook niet bedoeld om materiaal in te stockeren. Wat betreft 

de bredere deur heeft de raad geen bezwaren.  
 

- Halan Kouter:  
Update door Joris: Dit dossier zit nog steeds bij de advocaat, niet meer nieuws te 
melden. Wat betreft het advies om reeds in actie te schieten door langs te gaan 

bij de buurt is het college van mening om hier nog even de boot af te houden 
zolang de onteigeningsprocedure loopt. Eens deze voorbij is kan de buurt zeker 

en vast actief betrokken worden in het Halan Kouter-verhaal. De verenigingen 
kunnen het terrein wel al gebruiken voor activiteiten, overnachtingen zijn nog 
niet mogelijk. Het terrein is publieke ruimte en mag betreden worden. Sara 

merkt op dat dit helemaal niet duidelijk is en dat hier misschien wat meer 
publiciteit rond kan komen. Voorstel aan speelplein en verenigingen om het 

terrein reeds nu al te gebruiken. Julie stelt voor om een advies op te stellen om 
een bord te voorzien die duidelijk stipuleert dat Halan Kouter openbaar terrein is 
en dat mensen welkom zijn om er te spelen, wandelen, enz.. 
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7. Varia 
 
De vuilniszakken die de verenigingen krijgen zijn te klein om goed in de 

vuilnisbakken te passen. De raad stelt voor om de schrijnwerker blokjes te laten 
maken zodanig dat vuilniszakken niet kunnen zakken in de ton en steunen op het 

blokje. Gecombineerd met een metalen ring ter grootte van de zakopening zou 
dit het probleem moeten oplossen. 
 

Strips tegen vingerknelgevaar, in principe goed idee, de raad vraagt aan Sylvia 
Brinkhof om wat meer informatie over de strips te voorzien. 

 
De halogeenspot aan JH Phobos brandt zelden, misschien moet deze eens 
nagekeken worden op defecten?  

 
Sara neemt afscheid van de raad en wordt bedankt voor haar jarenlange (8!) 

inzet!  
 
Erwin ergert zich blauw aan het feit dat de nieuwe Amsterdammer paaltjes aan 

de jeugdlokalen slecht of niet gebruikt worden. Dit wordt nagekeken door de TD.  
 

Verder merkt Erwin op dat de sleutel van de poort van de parking naast de 
Joengele in een van de brievenbussen naast de poort steekt! Zowel scouts als 

chiro hebben een sleutel van die brievenbus en kunnen de poort dus openen 
wanneer deze op slot zou zijn. 
 

 
Er worden al enkele data afgesproken voor de volgende vergaderingen: dinsdag 

10 februari 2015, dinsdag 12 mei 2015. 
 
 


